
 
Ajankohtaiset asiat 
  
VALTK 07.05.2025 § 18    
      
 

 
Esittelijä selostaa hallintokuntaan liittyviä ajankohtaisia asioita ja niistä 
käydään keskustelua. 

 
Esittelijä Rehtori-sivistystoimenjohtaja VALTK Kimmo Jaatila 
 
Päätösehdotus Keskustellaan mm. seuraavista ajankohtaisista asioista: 

 
-Nuorisotilan tulevaisuus (teknisen lautakunnan päätös 14.4.2025 §47 ja 
49) 
-Padel-kentän tulevaisuus (kunnanhallituksen pöytäkirja 15.4.2025 §88) 
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin. Vapaa-aikalautakunnan kanta on, että Padel-
kentän käyttö olisi maksutonta ja liikuntatoimi laatii kentän käyttösäännöt. 

 


